
PROTOKÓŁ NR 33/14

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów,

Rewizyjnej,

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa oraz

Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 23 stycznia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

4. Zbigniew Mazurak – Przewodniczący Komisji,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała,

7. Roman Kołodziej,

8. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Anna  Klepacz,  Teresa  Szczepańska,  Maria  Zielińska,  Mariusz

Kubiak.

Zaproszone osoby: 

9. Mirosław Górecki,

10. Andrzej Machnica,

11. Artur Cieszkowski,

 12.. Wiesław Kędzierski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie wraz z Panem Komendantem funkcjonowania MSR-u, w kontekście ulotki która

się ukazała.

3. Sprawy różne. 

Ad.  1  Przewodniczący  wszystkich  komisji  (czterech)  ustalili  że  obrady  będzie  prowadził

przewodniczący komisji B,PiF P. Artur Wrona. 

Pan Wrona przywitał wszystkich i zaraz na wstępie zaznajomił z tematem. Następnie oddał głos i poprosił

komendanta Pana Kędzierskiego o wyjaśnienie w sprawie ulotek.

Ad. 2 Pan Kędzierski – Komendant Straży przeciwpożarowej przedstawił i cytował statut Miejskich

Służby  Ratowniczych,  według  którego  nie  może  istnieć  Ochotnicza  Straż  Pożarna  bez  Miejskiej  Służby
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Ratowniczej.

Radni nigdy nie mieli w zamiarze likwidacji „Straży Pożarnej”, jak to na kopii protokołu zostało umieszczone i

rozdane  w  charakterze  ulotek  do  mieszkańców  Kowar,  do  czego  zresztą  autorstwa  przyznał  się  Pan

Kędzierski.

Następnie Pan Kędzierski przedstawił treść uchwały którą rzekomo mają podjąć radni.

Radny  Pan Paweł  Pituch w imieniu  swoim i  wszystkich obecnych  radnych,  spytał  skąd Pan Komendant

„wziął” tę uchwałę czy projekt uchwały, skoro radni nic nie wiedzą?

Na to pytanie nikt nie odpowiedział.

Następnie radny Pan Paweł Pituch spytał czy możliwe jest funkcjonowanie „straży pożarnej” bez istnienia

Miejskiej Służby Ratowniczej?

Pan Kędzierski odpowiedział że „wszystko jest możliwe”. (cytat)

Według Pana Komendanta, całością i jedyną ochroną przeciwpożarową jest: Państwowa Straż Pożarna, Urząd

Miejski, Ochotnicza Straż Pożarna i Miejskiej Służby Ratownicze. 

Tak więc Pan Komendant zaprzeczył samemu sobie.

Radny Pan Krzysztof Kapała, zaproponował żeby następne spotkanie w temacie jw. odbyło się w obecności

Komendanta Zawodowej Straży Pożarnej.

Przewodniczący R.M. Pan Machnica podkreślił że nigdy zamiarem Rady Miejskiej nie była likwidacja „straży

pożarnej”.

Celem  zlikwidowania  Miejskiej  Służby  Ratowniczej  jest  oszczędność  środków  przekazywanych  z  Urzędu

Miasta na tę  jednostkę budżetową,  czyli  oszczędność środków na które  składają  się  wszyscy podatnicy  -

mieszkańcy Kowar.

Radna P. Kamila Pietraszek jak i  radny P. Kołodziej podkreślili (w imieniu wszystkich radnych będących

podczas posiedzenia), że należy doposażyć Ochotniczą Straż Pożarną aby zabezpieczyć miasto.

Komendant Pan Kędzierski oświadczył że będzie służył swoim doświadczeniem, jako długoletni „strażak”, a

na pewno jest biegły w temacie.

Radny P. Artur Wrona,  spytał  czy „jeżeli  w innych miastach,  gminach,  nie istnieje MSR, to pożarów nie

gaszą?”.

Pan Kędzierski na to pytanie nie odpowiedział.

Pan Burmistrz stwierdził  że nie ma żadnych zobowiązań wobec „strażaków” Ochotniczej  Straży Pożarnej,

gdyż jest to stowarzyszenie.

Po burzliwej dyskusji, wszyscy zebrani (dyr. P. Piepiora był obecny 20 min.), doszli do wniosku, że należy się

spotkać jeszcze raz,  po zebraniu danych z innych gmin ościennych,  dowiedzieć się  jak funkcjonuje straż

pożarna której Radni Miasta Kowary, nigdy nie mieli zamiaru likwidować.

Wnioski Komisji:

1. Do Przewodniczącego Rady Miasta. Wnioskujemy o zorganizowanie spotkania z przedstawicielami

Rady Gminy z ościennych gmin w temacie funkcjonowania straży przeciwpożarowej. 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                           Budżetu, Planowania i Finansów;
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                                                                                                                               Rewizyjnej;

                                                                                        Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa;

                                                                                                                       Ładu i Porządku Publicznego
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